
4 - R O N S A N A 

SOBRE «LA VEU DEL POBLE» 

(El Conseil Pastoral) 

Amie Josep Val ls : 

M'ha agradat la teva opinió a ««Veu 
del Pöble» sobre el Consei l Parroquial. 
I si aquesta opinió no és teva, sino la 
de tot el pöble, encara em piau molt 
més. 

Segurament que també et deuran 
respondre altres membres del Consei l 
Parroquial, però jo et vull donar la me-
v^ resposta com a sacerdot, i en nom 
deis altres mossens. 

Quan eis mosens vam Hangar la idea 
de crear un Consei l Pastoral —idea 'in 
la qual vam procurar ser ajudats per 
alguns seglars, per tal que no fos 
m a s s a cler ical— ho vàrem fer conven-
çuts que una parroquia, avili, no 
pot anar bé s i no és amb una collabo-
ració molt estreta entre uns i altres. 
Però, aquí comencen les dificultats: 

— no sabem com caminar. Prou ens 
esforcem, però no trobem el des-
llorigador. Per això no hem infor-
mat tant com potser ho hauriem 
d'haver fet. 

— esperàvem que eis cr ist ians de 
fora el Consei l s'ho prendrien 
més seriosament. I ens trobem 
que des de fora no ens diuen 
res. Tal volta ni existeix la cr í -
tica, que deu ser el primer pas 
d'interès. 

En aqüestes c ircumstàncles eis mos-
s e n s ens estem fent continuament -.ma 
pregunta: què hem de f e r ? i, s incera-
ment, prou busquem, però no ho sa-
bem. S i ens pots ajudar, t'ho agraïrem. 

Referent als altres aspectes que de-
manes informació, et pue dir que l'ex-
periència de fer el novenari amb uns 
sacerdots de fora, va ser decidit per 
tot el Consei l . E is temes van ser trlats 
pels conferenciants d'acord amb un 
mossèn. 

De cara a futures catequesis és un 
problema que està estudiant tot el 
Consei l Pastoral de Sector. Però també 
et puc dir que mai hagués cregut que 
fos tant dif íc i l . Potser és que hem anat 
tant temps separats els sacerdots i els 
seglars, que ara estem en dos mons 
diferents i encara no ens hem trobat. 
Tal volta s í , però no dubtis que aquests 
mossens volem arribar al vostre mon. 
Sobre el que va decidir el Consei l Pas-
toral de Sector, procurarem informar. 

Teu affm. 

Mn. Manuel 

Cal agrair a l'amie Josep Val ls l'ha-
ver plantejat, en els termes que ho ha 
fet, la qüestió del Consei l Pastoral. 
Cre iem que el seu escrit és una apor-
tació positiva i que ha estât un est í -
mul per tots eis membres del Consei l . 

Tant de bo que el seu comentar! ser-
v í s també per desvetllar, entre e is 
veïns del nostre pöble, un més gran 
interés per la marxa de les coses de 
IT parròquia, que ara no es veu pas. 

Per la nostra banda, mirarem d'infor-
mar més detalladament de les reu-
nions i treballs que es portin a terme, 
i dels diversos problèmes que sorgei-

Voldr íem que el crit d'atenció d'en 
Josep Val ls serv is perqué les esperan-
ces que la creació del Consei l Pasto-
ral va fer néixer no es perdin. Però 
això no depèn solament del Consei l ; 
depèn també —î molt— de l'ajuda que 
cadascun dels cr ist ians de Sta.' Eula-
lia doni o deixi de donar de cara a 
una major vitalitat de la nostra parrò-
quia. 

Conseil Parroquial 

L'ECONOMIA DE LA PARRÒQUIA 

V i s t el balanç econòmic que pre-
senta la nostra Parròquia hem cregut 
oportú fer un comentari a nivell dfi 
Consei l Parroquial. 

Reaiment és desastrós veure aquest 
balanç i pensar que estem en una co-
munitat cristiana. 

Què passarla si la Parròquia no dis-
posés de diners? 

Què passerà s i nosaltres, els feli-
greses, continuem fent el sorci davant 
aquesta realitat? 

El cas és que, moites vegades, som 
exigents en els serveis que ens fa I3 
Parròquia i no ens exigim cap sacri-
fici econòmic per correspondre degu-
dament. C o m que nosaltres no podem 
tornar servei per servei, hem de fer-
ho dintre les nostres possibilitats, en 
aquest cas, amb diners. 

S i . Acceptem plenament que îols 
aquests serveis se'ns facin gratuita-
ment, però, no pensem que qui els fa 
necessita un Hoc, que un cop està 
construit no voi dir que duri sempre 
i que forçosament necessitarà d'algun 
adob. A més, aquests serveis neces-
siten unes persones que no viuen de 
l'aire del cel. 

Oi que som conscients de la quota 
que s'ha de pagar al metge, la de 
l'hospital, i tantes coses més que sa-
bem que tenim de pagar, perqué ens 
agrada estar ben servits encara que 
no les necessitem a cada moment. No 
seria bo, dones, que pensessim en 
la nostra Parròquia? 

S i creiem que no és necessària cap 
quota per assegurar la vida de la Par-
ròquia, proeurem que d'alguna manera 
quedin pagats els serveis a les perso-
nes que els fan i que per no demanar-
ho es queden sense res. 

Conseil Parroquial 
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